
 

 

1. 

 

Zápis z jednání  

oblastního výboru ČJF –  oblast Vysočina  

č. 30/23 

Den konání 24.10.2023 

Místo konání Hybrálec 

Čas  Od 18:00 Do 22:00  

Přítomnost členů OV Ing. Květa Mošnová  přítomna 

Zdeněk Hrnčíř  přítomen 

Ing. Patrik Sukdolák přítomen 

Markéta Čechová přítomna 

Ing. Josef Holčapek přítomen 

Veronika Dáňová přítomna 

Jiří Vejmělek přítomen 

 Veronika Mavercová -sekretářka přítomna 

Přítomnost hostů Marcela Polednová   
Hana Šonková  
Lukáš Žákovčík   
Zdeněk Bambuch  
Vladimír Štursa  
Martina Váňová   
Kamila Drastichová  

 

 

   

 
Program jednání: 

1. Rozpočet 

2. Plán OCM do konce roku 2023 

3. Vyhodnocení roku 2023 

4. Odměny a ocenění 

5. Galavečer-organizační plán 

6. Kalendář závodů pro rok 2024 

7. Kolize startu Patrika Sukdoláka na MS v Lionu  

8. Per rollam 

  

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

 Navržený program 

 OV schvaluje navržený program. 
 

hlasování Pro: 7 Proti:0 Zdržel se:0 

1. Rozpočet 

  - předložen výpis z oblastního účtu  
-  podán návrh k zamyšlení na zvýšení odměn pro pořadatele atd…. 
- dán návrh k zakoupení světelné tabule nebo nákup dalších bezpečnostních háků či  
   časomíry , zástavy 
- sekretářka do další schůze připraví konkrétní návrh odměn pro pořadatele závodů,    
   účastníky na MČR, ME,MS, zahraniční výjezdy a zašle daným subjektům a jezdcům    
   potřebné informace k zažádání o odměnu  
- dán návrh na zakoupení nového poháru pro SPV , který je již ve velmi špatném stavu  
- sekretářka , po konzultaci s panem Giormanim a panem Jarolímkem , žádá o nákup   
  nového PC a tiskárny, jelikož už velmi špatně plní svou funkci – OV schvaluje a V. Dáňová   
  projedná proplacení IT techniky na náklady ČJF a ne oblasti. Vždy to tak bylo.  
 



 

 

2. 

 

Usnesení 
č.1 a 

4/30/23 

- prozatím podány návrhy, které se dořeší na příští schůzi OV 
- IT technika sekretářce schválena  

hlasování Pro: 7 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
 

Plán OCM do konce roku 2023 

 - jelikož ještě nebyl zcela vyčerpán rozpočet na vzdělávání dětí, tak byl vznesen návrh na  
  uspořádání OCM do konce roku 2023. K pořádání se přihlásil Zdeněk Hrnčíř a Hanka   
  Šonková Třešlová     
- zhodnocen průběh OCM v roce 2023, které bude zasláno paní Kramolišové  
- M. Váňová vznesla dotaz, zda by bylo možné uspořádat seminář pro děti. Zároveň byl 
podán návrh na oslovení areálu u Sázavy pro další rok.  

Usnesení 
č.2/30/23 

-Z.Hrnčíř uspořádá OCM s panem P.Vachutkou v Proseči pod Křemešníkem – bude 
otevřeno v JIS. Nabídka zazněla i ze strany H. Šonkové.  

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se:0 

3. Vyhodnocení roku 2023 

 - Možnosti získání dotace od kraje Vysočina, podmínka Kraje Vysočina, že peníze pošlou   
   přímo jen na Vysočinu, ne na IČO celé ČJF – Spolek pořadatelů závodů?-nutno  
   prohovořit na schůzi pořadatelů 
- P.Štursa informoval , že se podařilo na příští rok zařídit uspořádání dvou nových  
   vozatajských závodů na Vysočině 
- Do příští schůze si garanti jednotlivých disciplín na Vysočině připraví zhodnocení celé   
  jezdecké sezony 2023. Výsledky pohárů, reprezentace, atd… 
- OV schválil přestup - Stáj Markovice, o. s. na Vysočinu 
- Sekretářka informovala , že již byly zaslány k proplacení odměny za SPV, DPV, Pohár   
  všestrannosti , všechny OM 
-Letos na Vysočině neproběhly stylové soutěže- na schůzi pořadatelů oslovit pořadatele o   
  možnosti pořádání stylových soutěží.  
 

  

Usnesení 
č.3/30/23 

- Otázka dotace od Kraje Vysočina prozatím otevřena –OV se zamyslí nad možností  
   Realizace 
-Část bodů přesunuta k projednání na pořadatelské schůzi 
 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se:0 

4. Odměny a ocenění  

 - Oslovit jezdce, kteří se zúčastnili v roce 2023 mezinárodních závodů, aby jim mohla být    
   vyplacena odměna za účast (jezdec musí dokončit soutěž ) 
- Schválena odměna pro Z. Bambucha -5000,-Kč (za průběžné výpočty pohárů Vysočiny )  
  a J. Holčapka -5000,-Kč (kontrola rozpisů a vyhodnocování OM )- děkujeme za celoroční  
  skvělou spolupráci  
-p. Štursa nabízí oblasti Vysočina sponzorský dar ve výši 10 tis.  od Okresního spolku   
  chovatelů koní Havlíčkův Brod, z.s. . 
-Spozorský dar přislíbila i Hanka Šonková Třešlová za Farmu u Lesa  
 

Usnesení 
č.4/30/23 

Sekretářka zařídí proti zaslaným fakturám proplacení odměn jezdcům ,pořadatelům a 
Z.Bambuchovi a panu  Holčapkovi  

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 

5. Galavečer –organizační plán  

 - termín stanoven na 20. 1. 2024  
- návrh místo Žirovnice – sál Sokolovna (z důvodu navýšení kapacity) 
- kapela- zařádí Z .Hrnčíř 
- moderátor – J. Grodl (návrh) 
-občerstvení – hasiči ze Žirovnice- udělají návrh cen pití a občerstvení  
                     -občerstvení pro kapelu  
-fotokoutek- zařízen V. Dáňová  
-projekce – V. Dáňová  
-tombola- malá a velká  – každý člen OV zařídí alespoň 5cen 
- vstupné – 300,-Kč (lístek na sezení v předprodeji) – rezervace lístků u V. Mavercové (   
  předem zaplatit ) 



 

 

3. 

 

- doprovodný program – M. Čechová  
- seznam vyhodnocených – V. Mavercová +osloví všechny vyhodnocené (zaslání  
  fotografie na prezentaci při vyhlášení) 
- předprodej vstupenek- V.Mavercová (sponzoři, kteří dali ceny v hodnotě nad 5000,-  
  vstupenku pro sebe a doprovod zdarma) 
- návrh plakátu a vstupenek V. Mavercová a Z. Bambuch  
- zařízení šerp, pohárů, diplomů, fotografií, květin ,odznaků, dek atd…. V. Mavercová  
- uzavření sponzorských smluv  u V.Mavercové ( předloží OV a následně prezidentovi  
  ČJF) 
  
 

Usnesení 
č.5/30/23 

-úkoly do další schůze rozděleny 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 

6. Kalendář závodů pro rok 2024- příprava setkání pořadatelů 

 - kalendář závodů byl otevřen 15. 10. 2023 
- termíny MČR měly být vloženy do 22. 10. 2023 
- do 30. 11. 2023 mohou pořadatelé vkládat závody do JIS – poté dojde ke schválení    
  kalendáře OV a uzavření kalendáře pořadatelům závodů 
-do 31. 12. 2023 v nutných případech může sekretářka ještě provádět drobné změny, již   
  by se neměly doplňovat nové závody-vše musí být schváleno OV  
- termín za schůzi pořadatelů závodů stanoven na 14. 11. 2023 v 19.00 Hybrálec 
- doporučené pořadatelům neslučovat v jeden den OM  a finále DPV nebo SPV  
- na pořadatelské schůzi oslovit zájemce o pořádání OM ,SPV,DPV, Pony poháru ,Poháru   
  všestrannosti a Hobby poháru  
 

Usnesení 
č.6/30/23  

-sekretářka zašle informativní email pořadatelům závodů 
 

hlasování Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 

7. Kolize startu P.Sukdoláka na MS v Lionu  

.  
 
 
 

Usnesení 
 č.7/30/23 

 

- P-Sukdolák podal kompletní vysvětleni vzniklé situace 
- V. Dáňová hovořila o komunikaci s prezidentem ČJF  panem Roučem  
- zdůrazněna špatná komunikace ČJF k P.Sukdolákovi  
………………………………………………………………………………………………………... 
-V.Dáňová dá podnět k jednání na Radě ČJF ohledně nutné úpravy postupu při 
potvrzování mezinárodních startů a zjistí možnou kompenzaci nákladů P. Sukdolákovi. 

hlasování 
 

 Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 

8. 
 
 

 
Usnesení 
č.8/30/23 
 
 
 
 
 
 
 
hlasování 

 Per rollam 
- schválená změna termínu závodů Jihlava- Sasov z 16.9. na 17.9.- bez poplatku  
- schválení přípravy na ZZVJ a ZZVJ v Čejově 24. a 26.9.2023 
- odsouhlasení účastníků do SCM :  Alice Blažková-všestrannost  
                                                          Tereza Kusá – všestrannost  
                                                          Tereza Váňová – pony 
                                                          Barbora Krejčířová – drezura pony 
                                                          Daniel Dáňa – pony 
 
- schváleno zakoupení putovních pohárů pro DPV 
- povoleno přihlášení do kurzu rozhodčích - -skoky pro Magdu Soukeníkovou  
- zrušení závodů všestrannosti ve Dvorečku z důvodu malého počtu přihlášených –bez   
  sankce 

 Pro:7 Proti:0 Zdržel se: 0 
 

  

 

Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 
- návrh na zrušení 15,-Kč za start a poplatku za účast na mezinárodních závodech  
- návrh na zrušení poplatku za mezinárodní start 
- OV navrhuje prodloužení juniorské licence z 15 do 18ti let 
- zrušení poplatků znovuobnovení činnosti v pol. roku  



 

 

4. 

 

 
Příští schůze OV dle potřeby. 
 

 
  


